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Protokół Nr XXIX/17 

   z XXIX Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2014-2018 

  odbytej w dniu 26 października 2017 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                    -  Witold Kwiatkowski, 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Skarbnik Gminy Celestynów                                               - Agnieszka Kurek,  

5. Sekretarz Gminy Celestynów                                             -  Krzysztof Boczarski, 

6. Sołtysi                                              -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 13 Radnych, co stanowi  quorum 

niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał 

proponowany porządek obrad Sesji: 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2017-2026; 

  c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy  

      Celestynów na czas określony; 

  d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

      Celestynów na czas określony; 

  e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

      Celestynów na czas określony; 

  f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

      Celestynów na czas określony; 

  g) zmieniająca Uchwałę Nr 22/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 stycznia 2015 roku w sprawie  

     powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  

     w Celestynowie; 

  h) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób  
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      bezdomnych; 

  i) dokonania zmian w Uchwale nr 225/06 Rady Gminy Celestynów z dnia 26 września 2006 r.            

     w sprawie uchwalenia statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

4. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 24 sierpnia, 26 września i 12 października 2017 roku.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Porządek obrad został przyjęty. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest czwarty kwartał bieżącego roku i zachodzi 

konieczność weryfikacji dochodów. Zmiany polegają na zwiększeniu i zmniejszeniu środków 

, z których wpływają dochody. Wynikają z tytułu różnych opłat, podatków, wpłat, odsetek i 

odszkodowań, ale także z dotacji. Zmian jest dużo, niemniej są to drobne zmiany od 

kilkudziesięciu do kilku tysięcy złotych. Wydatki dotyczą zwiększenia i zmniejszenia w 

wydatkach bieżących, ale także zwiększenia i zmniejszenia w planie wydatków majątkowych. 

Środki są zabezpieczone na utrzymanie dróg i terenów zielonych, naprawy na placach zabaw, 

utrzymanie targowiska, naprawa przydomowych oczyszczalni ścieków, ubezpieczenie 

samochodu dla straży pożarnej w Podbieli, wykonanie ekspertyz w sprawach 

administracyjnych dotyczących naruszenia stosunków wodnych. Środki w zakresie wydatków 

majątkowych są zabezpieczone na skorygowanie środków, które były przeznaczone na 

dotację dla OSP Zabieżki i OSP Podbiel, oświetlenie uliczne w Pogorzeli. Deficyt pozostaje 

na dotychczasowym poziomie. Na Komisji była przedstawiona pierwsza autopoprawka, która 

dotyczy przesunięć w Gospodarce Komunalnej. Druga autopoprawka dotyczy zmniejszenia 

wydatków o kwotę 8.000,00 zł w ramach przedsięwzięcia funduszu sołeckiego „Utrzymanie 

rowów przy drogach gminnych na terenie sołectwa” i jednocześnie rezygnacji z realizacji 

przedsięwzięcia oraz  zwiększenia wydatków o kwotę 8.000,00 zł w ramach przedsięwzięcia 

funduszu sołeckiego „Remont dróg  na terenie sołectwa”.  
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Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy na zebranie Komisji w 

celu zaopiniowania drugiej autopoprawki.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję wraz z autopoprawkami. 

 

Radny Zbigniew Konefał powiedział, że odnośnie zwiększenia o kwotę 6.031,00 zł  z tytułu 

wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności nieruchomości powinna być podjęta 

uchwała w zakresie zbycia tej nieruchomości na podstawie odrębnej uchwały mówiącej o 

bonifikacie. Takiej uchwały nie podjęto a obliguje do tego radę Uchwała z dnia 25 marca 

2009 roku, która wyszczególnia wszystkie lokale w Starej Wsi do zbycia. W 2014 roku 

zostały podjęte stosowne uchwały dotyczące dwóch innych lokali.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że transakcje bez względu na to, czy dotyczą gruntu 

czy lokalu mieszkalnego odbywają się pod nadzorem notariusza po weryfikacji dokumentów, 

zarówno przepisów prawa jak i uchwał podejmowanych przez radę gminy na przestrzeni 

ostatnich lat dotyczących sprzedaży lokali. Oprócz przedmiotowego lokalu jeszcze tylko 

jeden został do sprzedania z 56 i wszystko poszło tym samym trybem.   

 

Radny Leszek Gąsiorowski powiedział, że operat szacunkowy był na pewno wyceniany w 

2012 lub 2013 roku i prawdopodobnie była podjęta uchwała o sprzedaży 15 mieszkań przy ul. 

Parkowej 1, 2  i  ul. Kolejowej 3, 4 z bonifikatą 95%. Jedna Pani z powodów osobistych nie 

mogła wykupić lokalu.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że tego typu transakcja odbywa się z udziałem 

notariusza,  po weryfikacji dokumentów. Z tytułu zawarcia tej umowy wpłynęły do budżetu 

gminy środki i obowiązkiem Wójta jest je wprowadzić do budżetu. Nie ma tu żądnej 

nieprawidłowości. W uchwale 174/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 10 marca 2009 roku 

jest wskazane, że konkretnie w stosunku do tego lokalu, który był przedmiotem transakcji  

Rada Gminy udzieliła  bonifikaty w wysokości w 2009 roku.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów na 2017 rok. 

 



 

4 
 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za, 1 wstrzymujący). 

 

Ad. pkt 2., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2017-2026. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że w projekcie uchwały dostosowano kwoty 

prognozy na 2017 rok, z uwzględnieniem zmian wprowadzonych zarządzeniami Wójta 

Gminy Celestynów oraz uchwałą Rady Gminy.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2017-2026. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy dzierżawy budynku 

usługowego na działkach 515/1 i 516/2 na czas oznaczony. Jest propozycja, aby ten czas 

wynosił 1 rok, gdyż planowana jest budowa ronda w centrum Celestynowa. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 
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Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy dzierżawy 64 m2, działka 

882/4 w Celestynowie. Budynek znajduje się przy bazarku w Celestynowie. W związku z 

powyższym, że w przyszłym roku planowana jest modernizacja bazarku jest propozycja 

dzierżawy na 1 rok.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy działki 11/3 o powierzchni 

31 m2 położonej w Starej Wsi. Dotychczasowy dzierżawca garażu wystąpił o przedłużenie 

umowy i zgodnie z przyjętą zasadą jest to dzierżawa na 5 lat.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 
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Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy komórki i garażu 

położonych na działce 147/6 w Ostrowie. Ze względu na stan budynku jest wniosek 

dzierżawców o przedłużenie dzierżawy na 6 miesięcy. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr 22/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 

29 stycznia 2015 roku w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt dotyczy rozszerzenia Rady Społecznej 

działającej przy SPZOZ o osobę Wiktora Piaseckiego, który zgłosił swój akces przystąpienia 

do Rady Społecznej. Rozszerzenie składu jest wskazane, aby usprawnić pracę Rady 

Społecznej. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 22/15 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 
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stycznia 2015 roku w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych. 

 

Pani Barbara Markowska powiedziała, że do zadań własnych gminy o charakterze 

obowiązkowym należy m.in. udzielenie schronienia, zapewnienie posiłku oraz niezbędnego 

ubrania osobom tego pozbawionym. Schronisko dla osób bezdomnych jest jedną z form 

ośrodka wsparcia. Rada gminy w drodze uchwały ustala w ramach zadań własnych 

szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. Osoby 

bezdomne nie ponoszą opłat, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na 

osobę w rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego określonego ustawą o 

pomocy społecznej.  

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

przez Komisję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Ad. pkt 2., ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale nr 225/06 Rady Gminy Celestynów 

z dnia 26 września 2006 r. w sprawie uchwalenia statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Celestynowie. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że  w załączniku do Uchwały nr 225/06 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 26 września 2006 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 
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Gospodarki Komunalnej w Celestynowie, dokonuje się zmiany nazwy powołanego zakładu 

budżetowego Gminy Celestynów – użyty zwrot „Zakład Gospodarki Komunalnej w 

Celestynowie” otrzymuje brzmienie „Gospodarka Komunalna w Celestynowie”. Zmiana ma 

charakter porządkowy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale nr 225/06 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 26 września 2006 r. w sprawie uchwalenia statutu Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (13 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami. 

 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał jak jest termin wykonania sztucznego boiska w Starej 

Wsi.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w przeciągu dwóch tygodni powinna być ta 

inwestycja zrealizowana. Zależy to od warunków pogodowych. Urząd chciał tą inwestycję 

wykonać w okresie letnim niemniej wykonawca, który wygrał przetarg na wykonanie tych 

prac wstrzymywał się z podpisaniem umowy.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zapytał, czy w związku z uzupełnieniem wniosku 

do WFOŚ-u o dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni jest szansa, aby budowę 

przydomowych oczyszczalni zrealizować jeszcze w tym roku.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że sprawa dotycząca rozpatrzenia wniosku miała 

dzisiaj trafić na zarząd także jutro będzie wiadomo jaka jest decyzja. Według zapewnień 

wykonawcy czas pozwoli na to, aby jeszcze przed zimą poradzić sobie z realizacją tego 

zadania. Natomiast wykonawca jest już wybrany od kilku miesięcy.  
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Radny Wiktor Piasecki zapytał kiedy ruszą naprawy pogwarancyjne ul. Pogorzelskiej i 

inwestycja ul. Pogorzelskiej od ul. Cichej w stronę ul. Majowej. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że naprawy gwarancyjne mają zostać wykonane do 

31 października. Natomiast jeśli chodzi o kolejny odcinek ul. Pogorzelskiej zostało 

wystosowane wezwanie do wykonawcy  do podpisania umowy chyba do 31 października. 

Niestawienie się wykonawcy będzie skutkowało tym, że zostanie mu wadium zabrane.  

 

Ad. pkt 4. 

Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych. 

 

Radni nie mieli pytań w tym punkcie. 

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przypomniał radnym Uchwałę Nr 5/2010 z dnia 29 

grudnia 2010 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Gminy Celestynów, procedury uchwalenia budżetu. Warsztaty budżetowe odbędą się w ciągu 

dnia.  

 

Radny Leszek Gąsiorowski poprosił Wójta o  zakup porządnego nagłośnienia do sali. 

 

Radny Wiktor Piasecki podziękował radnym za zaufanie i powiedział, że postara się 

pracować dla mieszkańców w Radzie Społecznej przy SPZOZ. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jutro o godzinie 15:00 odbędzie się otwarcie drogi 

powiatowej miedzy Celestynowem a Otwockiem. Poinformował, że w dniu 11 listopada 

oprócz oficjalnych uroczystości odbędzie się również turniej siatkarski na hali w 

Celestynowie. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że w związku z tym, że przyszło pismo 

z Sądu Praga Południe dotyczące wyboru dodatkowych ławników procedura się już 

rozpoczęła i radni mogą również zgłaszać swoje kandydatury jeśli są zainteresowani. 
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Ad. pkt 6. 

Protokół z Sesji z dnia 24 sierpnia został przyjęty. (13 głosów za).   

Protokół z Sesji z dnia 26 września został przyjęty. (13 głosów za).   

Protokół z Sesji z dnia 12 października został przyjęty. (13 głosów za).   

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zamknął obrady. 

 

 

                                                                          Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

 

                                                                                           Romuald Ziętala 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 


